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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De leden van de Federatie Mobiliteitsbedrijven Nederland (Arriva, EBS, Qbuzz, Keolis en Transdev)

hebben onlangs het plan OV20-30 voorgelegd aan minister van Veldhoven. Ze geven aan dat nu alle

seinen op groen staan om het regionaal openbaar vervoer verder te optimaliseren. Dat kan door
decentralisatie van drie regionale treindiensten die het Regeerakkoord noemt, toepassing van

multimodaliteit (trein en bus in één concessie), grootschalige introductie van Bus Rapid Transit (bus

met de kwaliteit van rail) en het sluiten van een Green Deal om het regionaal spoor binnen 10 jaar

volledig zero emissie te maken.

ln het plan is onder meer opgenomen de creatie van een nieuq volwaardig OV-netwerk in Zeeland

en West-Brabant. Volgens de Federatie Mobiliteitsbedrijven Nederland is in West-Brabant ruimte voor

drie nieuwe stations: Hoeven-Sint Willebrord, RoosendaalWest en Bergen op Zoom Markiezaat.

Reizigers van of naar die plaatsen krijgen daardoor kortere reistijden naar de rest van Nederland.

Meer stations geven de RegioSprinter meer'vlees op de botten'.

Het plan spreekt onze fractie aan. Gelet hierop hebben we de volgende vragen aan het college van

B&W:

ls dit initiatief bij uw college bekend?
Bent u het met ons eens dat dit met enige mate van urgentie dient te worden opgepakt en dat
Roosendaal en de RWB daarbij aansluiting zoekl?
Kunt u aangeven vanuit welk plan van aanpak u hierop in gaat steken, zodat het

mobiliteitsdossier verder kan rijden?

Paul Klaver, PvdA Roosendaal
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Alvast dank voor uw antwoorden
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Onderwerp OV20-30 een nieuw, volwaardig OV-netwerk in
Zeeland en West-Brabant

Portefeuillehouder Colleqe B&W
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Dit initiatief is inderdaad bij het college bekend

2. De wens voor een extra station nabij Bulkenaar wordt door gemeente en regio gedeeld. Zowel de
RWB als de gemeente kaarten de wens voor een extra treinstation met regelmaat aan bij de Provincie

en bijde NS.

3. Op dit moment is een extra treinstation nog niet concreet aan de orde. Met de RWB hebben we

de handen ineen geslagen om de wens voor een extra treinstation eerst op de juiste (landelijke)

spoortafels te laten belanden. ln gesprekken met het rijk over de visie 'Toekomstbeeld OV 2040' is

deze wens opnieuw kenbaar gemaakt.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van Roose

De secretaris, De bu
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